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Κύριε Υπουργέ, 

Περιέπεσε στην αντίληψή μας ανάρτηση ενημερωτικής ιστοσελίδας του Διαδικτύου (http://www.press-
gr.com/2022/11/4000-10.html),στο  κείμενο  της  οποίας  αναφέρεται  ότι  τηλεοπτικός  παρουσιαστής
ετοιμάζει επένδυση στον χώρο της ψυχαγωγίας, με κρατική ενίσχυση. Συγκεκριμένα, διαβάζουμε ότι η
εταιρεία του ως άνω, που έχει ιδρυθεί το Νοέμβριο του 2021, με κεφάλαιο μόνον 4.000 ευρώ και με
μοναδικό εταίρο τον ίδιο τον τηλεπαρουσιαστή,  κρίθηκε άξια ενίσχυσης στα πλαίσια του τρέχοντα
Αναπτυξιακού νόμου  για επενδυτικό σχέδιο, ύψους 9,935 εκατ. ευρώ. Πληροφορούμαστε, δε, από το
ίδιο ως άνω δημοσίευμα ότι, το υπό επιχορήγηση επιχειρηματικό σχέδιο αφορά στην ίδρυση Μονάδας
παραγωγής τηλεοπτικών προγραμμάτων, βίντεο και κινηματογραφικών ταινιών.

Η  σχετική  επιλογή  μας  προκαλεί  εύλογες  απορίες,  αφού,  λαμβάνοντας  υπόψη  τα  κριτήρια
επιλεξιμότητας του ισχύοντα Αναπτυξιακού νόμου, παρατηρούμε ότι, δεν είναι αναγνωρίσιμη κάποια
εξωστρέφεια ή καινοτομία στα τηλεοπτικά προγράμματα του άνω αναφερόμενου τηλεπαρουσιαστή ,η
δημιουργία  20  θέσεων  εργασίας  που  ανακοινώνεται  ότι  θα  προκαλέσει  η  σχετική  επένδυση  δεν
αντισταθμίζει  την  δαπάνη  πλέον  των  9  εκατομμυρίων  ευρώ  για  την  επιχορήγηση  της  εν  λόγω
εταιρείας, το ύψος του κεφαλαίου της υπό χρηματοδότηση εταιρείας δεν προσελκύσει επενδύσεις, η
προοπτική για βελτίωση του τεχνολογικού επιπέδου και της ανταγωνιστικότητας δεν προκύπτουν από
την δράση της υπό χρηματοδότηση εταιρείας, το μικρό μέγεθός της δεν εγγυάται ότι η εν λόγω είναι
σε θέση να αγοράσει υφιστάμενη τεχνολογία αιχμής, δεν προκύπτει κανενός είδους εξειδίκευση από
την δραστηριοποίηση της επιδοτούμενης εταιρείας στην παραγωγή των τηλεοπτικών προγραμμάτων
όπου  παρατηρούμε  να  συμμετέχει  ο  ανωτέρω  τηλεπαρουσιαστής,  η  επανεκβιομηχάνιση  της
χώρας δεν  προωθείται  από τις  τηλεοπτικές  παραγωγές,  στις  οποίες  βλέπουμε  να  πρωταγωνιστεί
μέχρι  τώρα  ο  παραπάνω  τηλεπαρουσιαστής,  ενώ  τέλος,  η  τοποθέτηση  της  έδρας  της  υπό
χρηματοδότηση  εταιρείας  εντός  του  λεκανοπεδίου  Αθηνών  δεν  πληροί  την  προϋπόθεση  της
μειωμένης αναπτυξιακής δυναμικής της περιοχής της, πόσω μάλλον, η επιδότησή της δεν τεκμαίρεται
ότι θα συμβάλει στην μείωση περιφερειακών ανισοτήτων.
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,      

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Είναι αληθές ότι η ως άνω αναφερόμενη εταιρεία, τα στοιχεία επωνυμίας της οποίας αναφέρουμε
σε επισυναπτόμενο στην παρούσα έγγραφό σας, πρόκειται να επιδοτηθεί με χρηματικό ποσό που
πλησιάζει  τα 10 εκατομμύρια ευρώ, στα πλαίσια του ισχύοντα αναπτυξιακού νόμου;  Αν ναι,  πώς
συνάδει η σχετική επιλογή του κωδικού δραστηριότητάς της με τον σκοπό που εξυπηρετεί η ύπαρξη
καθαυτή  του  νόμου  4399/2016,  όταν,  με  τροπολογία  σας  επί  του  ως  άνω  νόμου,  την  οποία
καταθέσατε προς ψήφιση εντός του 2021, συμπεριλάβατε τον προηγούμενο κωδικό δραστηριότητας
στις επιλέξιμες δραστηριότητες;

2. Με ποια ακριβώς από τα αναφερόμενα στον παραπάνω Αναπτυξιακό νόμο κριτήρια επιλεξιμότητας
συμμορφώνεται η εταιρεία τηλεοπτικών παραγωγών, που αναφέρεται στην ανωτέρω δημοσίευση του
Διαδικτύου, προκειμένου να τύχει επιδότησης;

Η ερωτώσα βουλευτής

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ

Επισυνάπτεται: Το επίσημο έγγραφο του Υπουργείου σας, στο οποίο ανακοινώνεται η υπαγωγή
της εταιρείας που απασχολεί την παρούσα στο καθεστώς επιδότησης του 
Ν.4399/2016




